

*Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

887th meeting,  
25 March 1958.

**1890 (XXI). Petition from Mr. Michel Docgne (T/PET.5/1048)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Mr. Michel Docgne concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,<sup>106</sup>

*Takes note* of the observations of the Administering Authority.

887th meeting,  
25 March 1958.

**1891 (XXI). Petition from the people of Balessing (T/PET.5/1084)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from the people of Balessing concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,<sup>107</sup>

*Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

887th meeting,  
25 March 1958.

**1892 (XXI). Petition from Mr. Paul Ngondjeu (T/PET.5/1095 and Add.1 to 3)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Mr. Paul Ngondjeu concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,<sup>108</sup>

*Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority, in particular that his case is being investigated at Yaoundé and that he would be given a copy of his certificate of employment if he has lost the original.

887th meeting,  
25 March 1958.

**1893 (XXI). Petition from Mr. Basile Wafo (T/PET.5/1100)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Mr. Basile Wafo concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,<sup>109</sup>

*Takes note* of the observations of the Administering Authority.

887th meeting,  
25 March 1958.

<sup>106</sup> See T/PET.5/1048, T/OBS.5/117, T/L.829.

<sup>107</sup> See T/PET.5/1084, T/OBS.5/116, T/L.829.

<sup>108</sup> See T/PET.5/1095 and Add.1 to 3, T/OBS.5/115, T/L.829.

<sup>109</sup> See T/PET.5/1100, T/OBS.5/116, T/L.829.

*Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

887ème séance,  
25 mars 1958.

**1890 (XXI). Pétition de M. Michel Docgne (T/PET.5/1048)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné*, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Michel Docgne, concernant le Cameroun sous administration française<sup>106</sup>,

*Prend note* des observations de l'Autorité administrante.

887ème séance,  
25 mars 1958.

**1891 (XXI). Pétition de la population de Balessing (T/PET.5/1084)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné*, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de la population de Balessing, concernant le Cameroun sous administration française<sup>107</sup>,

*Appelle l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

887ème séance,  
25 mars 1958.

**1892 (XXI). Pétition de M. Paul Ngondjeu (T/PET.5/1095 et Add.1 à 3)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné*, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Paul Ngondjeu, concernant le Cameroun sous administration française<sup>108</sup>,

*Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante, d'où il ressort notamment que l'affaire est en cours d'instruction à Yaoundé et que le pétitionnaire recevra une copie de son certificat de travail s'il a égaré l'original.

887ème séance,  
25 mars 1958.

**1893 (XXI). Pétition de M. Basile Wafo (T/PET.5/1100)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné*, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Basile Wafo, concernant le Cameroun sous administration française<sup>109</sup>,

*Prend note* des observations de l'Autorité administrante.

887ème séance,  
25 mars 1958.

<sup>106</sup> Voir T/PET.5/1048, T/OBS.5/117, T/L.829.

<sup>107</sup> Voir T/PET.5/1084, T/OBS.5/116, T/L.829.

<sup>108</sup> Voir T/PET.5/1095 et Add.1 à 3, T/OBS.5/115, T/L.829.

<sup>109</sup> Voir T/PET.5/1100, T/OBS.5/116, T/L.829.